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       Pan 
       Marcin Borowczyk 
       Radny Rady Miejskiej 

w Koźminie Wlkp. 
 
 
 
 

Odpowiedź na interpelację zgłoszoną podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 27.10.2021r. 
 

 Informuję, że zostaną podjęte rozmowy z Starostą Krotoszyńskim w sprawie remontu 
ulicy Targowej w Koźminie Wielkopolskim. Jednakże w najbliższych dwóch latach priorytetem 
jest dokończenie inwestycji prowadzonych przez powiat, w których partycypuje gmina Koźmin 
Wielkopolski. Chodzi tu o remont ul. Grębowskiej oraz budowę ścieżki pieszo-rowerowej 
w kierunku Staniewa. 
        
          BURMISTRZ  

 

(-) mgr inż. Maciej Bratborski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Do wiadomości: 
1. Justyn Zaradniak 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Koźminie Wielkopolskim 


